
Generalforsamling 3/1 2017 
 

Generalforsamling tirsdag d. 3/1 2017 kl. 19.00 på Rosengården. 
 

1)   Valg af dirigent 
 

2)   Formandens beretning 

 

3)   Kassererens beretning 

 

4)   Fastsættelse af kontingent. 
      Bestyrelsen foreslår uændret kontingent : 600,- kr/år. 
 

5)   Indkomne forslag.Forslag, der ønskes behandlet under dette punkt skal 
      indsendes til formanden senest 7 dage før generalforsamlingen. 
 

6)   Valg af bestyrelsesmedlemmer. 
       Anette, Jan og Niels er på valg.Bestyrelsen foreslår genvalg. 
       Valg af suppleant til bestyrelsen : Ingrid er på valg. Bestyrelsen foreslår 
genvalg. 
 

7)   Valg af revisor og revisorsuppleant. 
       Kurt og Jens Åge er på valg.Bestyrelsen foreslår genvalg. 
       Valg af revisorsuppleant : Knud er på valg.Bestyrelsen foreslår genvalg. 
 

8)   Festudvalget består af Magny, Ida og Bent. Bestyrelsen foreslår genvalg. 
 

9)   Evt. 
 

 

 

                                                                                                   D. 12/12 2016 

 

                                                                                                       Bestyrelsen
. 

 

Referat af generalforsamling i Rosenholm Bridgeklub tirsdag d. 3/1 2017 kl. 
19.00. 

 

Dagsorden : 
 

Valg af dirigent. 
Formandens beretning. 
Kassererens beretning. 



Kontingent.        bestyrelsen foreslår uændret kontingent på 600,- kr pr. år - 
fordelt på 2 rater. 
Indkomne forslag. 
Valg af bestyrelsesmedlemmer. Anette, Niels og Jan er på valg.Modtager 
genvalg. 
Valg af revisor og revisorsuppleant. Jens Åge Madsen og Kurt Jensen samt 
Knud Jørgensen er på valg.Modtager genvalg. 
Valg til festudvalget. Magny Madsen, Ida Bach og Bent Rasmussen er på 
valg.Bestyrelsen foreslår genvalg. 
Eventuelt. 
 

Ad. 1 :       Velkomst af Jes.Bestyrelsen foreslog Hanne Brissing som   
 dirigent.Hanne blev valgt med applaus. 
 Hanne konstaterede, at generalforsamlingen var lovlig indkaldt 
 følge vedtægterne. 
 

Ad. 2 :        Jes mener, at Rosenholm Bridgeklub er en hyggeklub. 
Der blev holdt jubilæumsfest lørdag d. 6 februar 2016.Dagen 
begyndte med en turnering om eftermiddagen, om aftenen 

var der middag på Gæstgivergården med musik til af Ole 
Vendelbo, som endda spillede 1/2 time ekstra. 
Måske kan vi lave en fødselsdagsfest om 5 år, når klubben 
bliver 30 år. 
Underskuddet på driftsregnskabet skyldes jubilæumsfesten, som 
klubben betalte. 

 

Som sædvanlig var der tur til Agerskov sammen med 
Ebeltoft.Præmierne betaler deltagerne selv for. 
I 2016 var der også Syddjursturnering og holdturnering mod 
Ebeltoft. 
Bestyrelsen foreslår en ny pc`er og nye brigdemates, som koster 
25.000,- kr. 
Det er ikke pc` eren, som giver problemer, men programmet. 

 

Jan Ledegaard vil godt starte begynderundervisning i bridge, 
men tidligere har det vist sig, at folk ikke blev i klubben 

bagefter, så der må gøres noget. 
Bestyrelsen må tage problemet op til overvejelse. 

 

Der var forslag om et depositum på 1.500,- kr, som nye 
medlemmer får tilbage, hvis de bliver x antal år i klubben. 



Begynder eleverne i en ny klub er depositummet spildt. 
 

Et depositum skal måske være mindre, og/eller eleverne spiller 
et år gratis. 
Hanne foreslog et "åbenthus" arrangement for at skaffe nye 
medlemmer. 

 

Formandens beretning blev godkendt. 
 

Ad. 3 :        Kassererens beretning blev godkendt. 
 

Ad. 4 :        Årskontingent på 600,- kr blev vedtaget. 
 

Ad. 5 :        Der var ingen indkomne forslag. 
 

Ad. 6 :       Anette Hansen, Niels Terp-Hansen og Jan Ledegaard blev 
 genvalgt. Ingrid Hansen blev genvalgt som suppleant. 
 

Ad. 7 :       Genvalg af revisorerne Jens Åge Madsen og Kurt 
 Jensen.Ligeledes genvalg af revisorsuppleant Knud Jørgensen. 
 

Ad. 8 :      Genvalg af Magny Madsen, Ida Bach og Bent Rasmussen til 
 festudvalget. 
 

Ad. 9 :        Der var applaus til dirrigenten. 
 

 

Jan. 2017   Inga 
 


